

THE START OF THE 2020 FIA KARTING SEASON WILL BE DELAYED

18 Mar 2020



Due to the Covid-19 pandemic currently spreading in Europe and much of the world, the CIK-FIA has had to change the schedule for the start of the 2020 season.

The opening Competition of the FIA Karting European Championship - OK & Junior scheduled in Zuera (ESP) from 16th to 19th April has been postponed until 30th July to 2nd August 2020.

The first Competition of the FIA Karting European Championship - KZ & KZ2, as well as the FIA Karting Academy Trophy scheduled in Lonato (ITA) from 30th April to 2nd May has been postponed until 13th to 16th August 2020.

The closing dates for entries concerning these two Competitions have been adjusted and a new FIA Karting 2020 calendar is online.

LE DÉBUT DE LA SAISON FIA KARTING 2020 EST RETARDÉ

En raison de la pandémie du Covid-19 qui s'étend actuellement en Europe et dans une grande partie du monde, la CIK-FIA a dû modifier le calendrier du début de la saison 2020.

La Compétition d'ouverture du Championnat d'Europe FIA Karting – OK & Junior prévue a Zuera (ESP) du

16 au 19 avril est reportée du 30 juillet au 2 août 2020.

La 1^{re} Compétition du Championnat d'Europe FIA Karting - KZ & KZ2, ainsi que du Trophée Académie FIA Karting prévue à Lonato (ITA) du 30 avril au 2 mai est reportée du 13 au 16 août 2020.

Les dates de clôture des inscriptions pour ces deux Compétitions ont été ajustées en conséquence et un nouveau calendrier FIA Karting 2020 est en ligne.

© Photo FIA Karting / KSP

PARTNERS

